Mianownik liczby mnogiej rzeczowników i przymiotników
W liczbie mnogiej wyróżniamy rodzaj męskoosobowy i rodzaj niemęskoosobowy. Do rodzaju męskoosobowego zaliczamy rzeczowniki rodzaju męskiego oznaczające osoby oraz grupy mieszane (rzeczowniki oznaczające osoby rodzaju żeńskiego + rzeczowniki oznaczające osoby rodzaju męskiego). Na poziomie początkującym skoncentrujemy się tylko na odmianie rzeczowników niemęskoosobowych oznaczających: rzeczowniki nieosobowe rodzaju męskiego, rzeczowniki rodzaju żeńskiego i nijakiego.
Rzeczowniki niemęskoosobowe oraz żeńskie przyjmują trzy końcówki: -y, -i oraz –e, natomiast rzeczowniki rodzaju nijakiego przyjmują końcówkę –a.

MIANOWNIK LICZBY MNOGIEJ (RODZAJ NIEMĘSKOOSOBOWY)
	MIANOWNIK LICZBA POJEDYNCZA
	MIANOWNIK
LICZBA MNOGA
	KOŃCÓWKA
	

	zupa
herbata
cytryna
chleb
sklep
ser
	zup-y
herbat-y
cytryn-y
chleb-y
sklep-y
ser-y
	–y
	Rzeczowniki męskie nieosobowe i żeńskie zakończone w temacie na:
-b, -p, -d, -t, -f, -w, -ch, -ł, -m, -n, -r,-s, -z;

	śliwka
bułka
ziemniak
ogórek
pieróg
	śliwk-i
bułk-i
ziemniak-i
ogórki
pierog-i
	–i
	Rzeczowniki męskie nieosobowe i żeńskie zakończone w temacie na:
-k, g

	talerz
widelec
kawiarnia
restauracja

	talerz - e
widelc -e
kawiarni-e
restauracj-e
	–e
	Rzeczowniki męskie nieosobowe i żeńskie zakończone w temacie na:
-dzi/-dź, -ci/-ć, , -j, -l, -ni/-ń, -si/-ś, -zi/-ź, -dz , - dż , -c, -cz, -rz, -ż, -sz;

	mleko
jajko
śniadanie
	mlek-a
jajk-a
śniadani-a
	-a
	Rzeczowniki rodzaju nijakiego


Przymiotniki w rodzaju niemęskoosobowym przyjmują końcówkę –e lub –ie (po spółgłoskach – k i –g) np.: dobrestudentki, czarne koty, polskie pierogi, wysokie kobiety. Przymiotniki odpowiadają na pytanie: jakie?
Jakie są te koty? Te koty są czarne.
Jakie są te kobiety? Te kobiety są wysokie.
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